



Protokoll - rådsmöte nr. 4 (10), HT22
Tisdag den 6 december 2022, kl. 17:00 - 20:00
Slutlig mötestid: 17:10 - 19:44
Rosa rummet, Studenthuset

Kallade - (roll i mötet)

Närvaro

Anna Westberg

Närvarande

Evelina Siska - (ordförande)

Närvarande

Klara Zethraeus

Närvarande

Leopold Rengård - (justerare)

Närvarande

Linnéa Lingemark

Närvarande

Nima Nikaein

Närvarande

Victor Nähls - (sekreterare)

Närvarande

Andreas Zheng Svensson

Delvis närvarande ¹

SUS Studentombud, Emelie Baiden

Delvis närvarande ²

Sophia Aleman

Delvis närvarande ³

Jacob Björnberg

Anmäld frånvaro

Dennis Engström

Oanmäld frånvaro

Elin Englund

Oanmäld frånvaro

¹ Till och med **punkt 5.c.**

² Till och med **punkt 4.k.vi.**

³ Från och med **punkt 5.**

1. Mötets öppnande

Evelina Siska förklarande mötet öppnat kl. 17:10.

2. Mötesformalia

a. Upprättande av närvarolista

Röstlängd: **8 av 12**

Mötet konstaterades beslutsmässigt.

Punkten behandlades åter under **punkt 5:**

Röstlängd: **9 av 12**

Punkten behandlades åter efter **punkt 5.c:**

Röstlängd: **8 av 12**

b. Val av mötesordförande

Evelina Siska föreslog

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande.

Mötet beslutade

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande.

c. Val av sekreterare

Evelina Siska föreslog

- Att välja Victor Nähls till mötets sekreterare.

Mötet beslutade

- Att välja Victor Nähls till mötets sekreterare.

d. Val av justerare

Evelina Siska föreslog

- Att välja Leopold Rengård till mötets justerare.

Mötet beslutade

- Att välja Leopold Rengård till mötets justerare.

e. Anmälan av tillägg i dagordningen

Victor Nåhls föreslog

- Att göra följande bortfall i dagordningen:
 - **Punkt 4.k** - *Stiftelsen för juridisk fakultetslitteratur (SJF)*.
 - **Punkt 5.e** - *Ändring av stadgarna - ta bort JURO.*
- Att göra följande ändringar i dagordningen:
 - **Punkt 4.l** (med tillhörande underpunkter) byter till beteckning **4.k**.
 - **Punkt 5.l.iii** byter till beteckning **4.k.vi**.
- Att göra följande tillägg i dagordningen:
 - **Punkt 4.k.iii** - *Terminsansvariga informerar.*
 - **Punkt 4.k.iv** - *Arbetsgruppen för kostnad av kurslitteratur.*
 - **Punkt 4.k.v** - *Liljamaas arv.*
 - **Punkt 5.e** - *Förslag om Linjerådets eventuella årsprojekt.*
 - **Punkt 5.f** - *Plan för agerande under pågående dödligt våld.*

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna protokollet från föregående möte.

Mötet beslutade

- Att godkänna protokollet från föregående möte.

g. Godkännande av dagordning ⁴

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna dagordningen med följande redigeringar:
 - Bortfall angivna under **punkt 2.e.**
 - Ändringar angivna under **punkt 2.e.**
 - Tillägg angivna under **punkt 2.e.**

Mötet beslutade

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna redigeringar.

⁴ Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats.

3. Information från kåren

Punkten lämnades obehandlad.

4. Information från ledamöter

a. Fakultetsnämnden

Punkten lämnades obehandlad.

b. Utbildningsutskottet

Utbildningsutskottet har haft ett möte. I övrigt finns inget särskilt att tillägga.

c. Lärarförslagsnämnden

Mötet informerades om att det inte funnits särskilt mycket att göra arbetsmässigt.

d. Arbetsmarknadsrådet

Punkten lämnades obehandlad.

e. Institutionsstyrelsen

Institutionsstyrelsen kommer att ha ett möte imorgon.

f. Kassören informerar

Mötet informerades att Linjerådet just nu har 700 kr att röra sig med till fika. Tanken just nu är att reservera 200 kr i fikabudget till Linjerådets första möte 2023, då verksamhetsbidraget sannolikt inte hunnit betalas ut innan dess.

g. JURO

Leopold berättade att JURO har haft ett möte under förra veckan, som han tyvärr inte kunde närvara på.

Mötet informerades om att JURO just nu letar kandidater till poster inom presidium och revision.

Mötet förde en diskussion kring vem som fram tills nu sponsrat kostnaderna för Linjerådets plats i JURO, vem som bör göra det framöver, samt hur den sponsringen har och ska gå till.

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur

Evelina berättade att hon har samtalat med Mauro, samt att ingen konferens kommer ske under nästkommande år.

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud

Andreas berättade att arbetet med arbetsmiljön fortgår.

Mötet informerades om att diverse lokaler i C-huset kommer att renoveras.

Mötet förde en diskussion kring hur dessa lokaler bör designas och inredas för att tillfredsställa studenternas behov, samt konstaterade att det vore lämpligt och önskvärt om Linjerådet kunde ha ett finger med i den processen, förutsatt att den möjligheten uppstår.

j. Centrala studeranderådet

Evelina betonade att det under nästkommande terminer är viktigt att Linjerådets ledamöter i CSR engagerar sig i sina undergrupper och det arbete som sker där.

k. Övriga arbetsgrupper och nätverk

i) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter

Lämnades obehandlad.

ii) Budgetberedningen

Mötet informerades om att Budgetberedningens arbete fortfarande är vilande.

iii) Terminsansvariga informerar

Leopold informerade om väldigt missnöjda studenter i en av de kursutvärderingar som han granskat. Det vore en god idé att fortsätta utreda denna kurs även under kommande verksamhetsår.

Evelina berättade att betygsstatistiken i en av kurserna som hon har granskat sticker ut i jämförelse med tidigare kurstillfällen.

Andreas har inte funnit någon kritik av allvarigare karaktär hos de kurser som han har granskat.

iv) Arbetsgruppen för kostnad av kurslitteratur

Information angående kostnad för kurslitteratur i förhållande till högskolepoäng har sammanställts. Kostanden tycks vid första anblick vara väldigt hög.

Evelina berättade att Civilrätt A vill lägga till ytterligare böcker i sin kursfordran, vilket skulle öka både kostnad och totala antal sidor som

studenterna behöver läsa. Dessa skulle i sådana fall överskrida riktlinjerna.

Evelina kommer att kontakta Jane om den situation som har uppstått kring kurslitteraturen.

v) Liljamaas arv

Arbetsgruppen har haft ett möte. Frågan om hur pengarna ska förvaltas uppkom. Förslagen har inte diskuterats särskilt mycket. Nima har förespråkat Linjerådets förslag angående att inrätta en stiftelse ägnad åt studenter som förbrukat alla sina bidragsveckor hos CSN⁵, och därmed inte längre kan studera med studiebidrag. Nima berättade att en stor del av pengarna kommer att fördelas på specialkurserna.

vi) Granskning av magisterprogrammet i immaterialrätt

Victor berättade att granskningen tycks ha gått bra, och sammanfattade kort vilka förbättringar som granskningen kom fram till under mötet.

Mötet hade paus mellan 18:05 och 18:15.

Emelie lämnade mötet.

⁵ Centrala Studiestödsnämnden.

5. Besluts- och diskussionspunkter

Sophia infann sig på mötet.

Mötet behandlade punkt 2.a.

a. Val av ny ordförande

Evelina föreslog

- Att entlediga Elin Englund från posten som ordförande för Linjerådet.

Mötet beslutade

- Att entlediga Elin Englund från posten som ordförande för Linjerådet.

Victor föreslog

- Att entlediga Evelina Siska från posten som vice ordförande för Linjerådet.

- Att välja Evelina Siska till ordförande för Linjerådet.

Mötet beslutade

- Att entlediga Evelina Siska från posten som vice ordförande för Linjerådet.

- Att välja Evelina Siska till ordförande för Linjerådet.

b. Val av ny vice ordförande

Evelina redogjorde för punkten.

Evelina föreslog

- Att välja Leopold Rengård till vice ordförande för Linjerådet.
- Att välja Sophia Aleman till vice ordförande för Linjerådet.

Mötet beslutade

- Att välja Sophia Aleman till vice ordförande för Linjerådet.

c. Överlämning till 2023

Evelina redogjorde för punkten som helhet, samt beskrev varför den är viktig.

Det konstaterades att nuvarande ordförande ger sig själv i uppdrag att ha en överlämning tillsammans med tillträdande ordinarie- och vice ordförande.

Ytterligare information om suppleanten till skyddsombudet, och hur dennes roll skall förstärkas, kommer att informeras om via Messenger.

Evelina föreslog

- Att samtliga ledamöter skall skicka in en text inför överlämningen till nästkommande verksamhetsårs ledamöter.
- Att nuvarande ledamöter har ett ansvar att boka in och genomföra ett överlämningsmöte tillsammans med de tillträdande i respektive roll.

Mötet beslutade

- Att samtliga ledamöter skall skicka in en text inför överlämningen till nästkommande verksamhetsårs ledamöter.
- Att nuvarande ledamöter har ett ansvar att boka in och genomföra ett överlämningsmöte tillsammans med de tillträdande i respektive roll.

Andreas lämnade mötet.
Mötet behandlade punkt 2.a.

d. Information / Uppdatering kring studentärenden

Evelina berättade om studentärenden.

e. Förslag om Linjerådets eventuella årsprojekt

Mötet diskuterade möjligheten till ett infört jullov (alternativt möjligheten till ett motsvarande sådant).

Mötet var överens om att fortsätta verka för rättssäkra examinationer, samt att utreda eventuella förbättringspunkter.

Mötet förde en diskussion kring relationen mellan JF ⁶, JURO, och Linjerådet.

f. Plan för agerande under pågående dödligt våld

Punkten diskuterades kort.

⁶ Juridiska föreningen vid Stockholms universitet.

6. Övriga ärenden

Punkten lämnades obehandlad.

7. Nästa mötestillfälle

Evelina Siska informerade om att nästa möte sker på torsdag den 15 december, kl.

17:00 - 20:00. Mötet är konstituerande.

8. Mötets avslutande

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 19:44.



Victor Nåhls
SEKRETERARE



Leopold Rengård
JUSTERARE

Beslutspunkter - sammanfattning

Punkt 5.a

- Att entlediga Elin Englund från posten som ordförande för Linjerådet.
- Att entlediga Evelina Siska från posten som vice ordförande för Linjerådet.
- Att välja Evelina Siska till ordförande för Linjerådet.

Punkt 5.b

- Att välja Sophia Aleman till vice ordförande för Linjerådet.

Punkt 5.c

- Att nuvarande ledamöter har ett ansvar att boka in och genomföra ett överlämningsmöte tillsammans med de tillträdande i respektive roll.

Varav till innan nästa mötestillfälle

Punkt 5.c

- Att samtliga ledamöter skall skicka in en text inför överlämningen till nästkommande verksamhetsårs ledamöter.